

Møde onsdag d. 30/4 2025

Klokken 18.00-20.30 – Hjertebjerg afdeling i personalerummet

Deltagere i skolebestyrelsen:

Forældre: Pernille Ahlmann (formand), Søren Kirkegaard (næstformand) ✓, Kasper Val Larsen✓, Nikoline Keil, Jørgen Berg✓, Monica Breitenstein✓

Suppleanter: Maria Pind Larsen✓

Fra elevrådet: Formand Wilhelm Reuber (9.b), næstformand Mathiz Stevens (7.a)

Elevrådssuppleant: Kassér Klara Rubow (7.b)

Personale: Medarbejderrepræsentant Trine Torp, medarbejderrepræsentant Maria Bagger Hansen, afdelingsleder Naja Hemer, skoleleder Dorte Ryhl Pedersen

Orlov: Jeppe Jungersen, Kristian Skov Larsen

Eksternt medlem:

Fraværende: Nicoline, Maria, Wilhelm, Mathiz, Klara

Mødeleder: Pernille Ahlmann Petersen

Referent: Afdelingsleder Naja Hemer

Nr.	D/B/O	Punkt	Tid	Referat
1	O/D	Besøg af PLC/LP Jf. SB's materi- aletilsyn	18.00	LP fortæller om Læselyst-projekt, taskebøger og klas- sesæt.
2	O	Nyt fra forman- den	18.30	- Møde med BF og formand fra forældreforenin- gen tirsdag d.6. i Vordingborg, tilmeldt til Kristine (TT, Søren, Kasper deltager ikke) - Møde med Venneforeningen. Skal mødes med Regitze fra "Skole og forældre", om hvad for- eningen må gøre. "Bordet rundt" rykkes op på dagsordenen, så det nås. Kontakt gerne Pernille, hvis der er no- get aktuelt/emner, der ønskes på dagsordenen. - Mødet d.14.maj slettes.
3	O	Nyt fra elevrå- det	18.40	Ingen repræsentanter til stede. STL har talt med formanden om dagsordenen.
4	O	Budgetopfølg- ning	18.50	Orientering. Vedr. fravær er man i dialog med HR.
5	O/B	Skoleårets planlægning – herunder spørgsmål i	19.05	Minimumstimetal + timebank præsenteres, som danner grundlag for fagfordelingen. Personalets timer udregnes minutløst Fagfordelingsark laves.

		forhold til princip for klasse- deling		Ændringer vedr. personalet informeres 1.fagfordeling 2.fagfordeling Forældrene informeres midt juni Ønske om fravigelse af princip ved klassedannelse på 7.årgang. MG og DR kigger på ordlyden i princippet, og kommer med forslag til ændring i princippet (vedtaget), som tages med på næste SB-møde.
6	D	Kommunikation – drøftelse af kommunikation i situationer, hvor noget med ét forandres	19.25	Hvad forventes? Hvad ønsker forældrene sig anderledes? DR udsender pt. besked ved forandringer, og sender ud igen, når der sker noget nyt. Der er blandt forældrene et ønske om bedre – og mere kommunikation, da de føler sig "under-informeret". Ønskes en strategi? Skal der sendes ud i et fast interval? Balance mellem behov? Ved sygdoms- og personalesager KAN der ikke meldes ud, da vi har tavshedspligt. Forældrene har brug for tryghed, og ledelsen skal melde ud, og være opmærksomme på, hvad der virker og lykkes, men også, hvis der er noget der er svært. Forældrene er tvivlende på, OM der bliver gjort noget, for at finde en fast løsning. For at komme uvisheden i møde, for at fjerne "sladder, mistanker osv" og anerkende forældrenes usikkerhed, "status"-kommunikeres hjem ca. hver 14. dag, så vidt det er muligt.
7	O/D	Princip for vikardækning	19.45	- udsættes -
8	D/B	Eksternt medlem – proces i forhold til næste skoleår	20.00	Dennis Bang er spurgt, han mente ikke det var noget for ham. Han spørger ud i Handelstandsforeningen. Han foreslog Amin fra Møns Hallen, Pernille spørger ham.
9	O	Høringssvar om Beredskabsplaner	20.10	TO Det er sendt afsted.
10	O	Bordet rundt	20.15	Kasper: Kommende 8.kl. skal på fælles lejrskole. Snak IGEN om økonomi (1000 kr/elev). DR: kig på princippet om lejrskole & hyttetur, dér kunne økonomi skrives ind. Der er forskel på lejrskole og hyttetur. Klasserne kan inddrive forskelligt. Tages på næste SB-møde.

				Ny lærer i udskolingen (CC) med god energi med JA og HM. Trine: Der sker mange dejlige ting på skolen. (pt historie-forløb, Grundlovsfest og mange spændende ting der sker frem mod sommerferien. Søren: Spændende ny lærer på indskolingen i ST (HC) med stor personlighed. Pernille: Spændt på sidste skoledag for 9.kl. De skal "kropsvisiteres". Skal spise morgenmad på skolen, kaste karameller, i Lalandia og til fest om aftenen. Dorthea: Spændende besøg af biosfære-folk, som ønsker at fonde til Møn skole. Besøg af rektor fra Vordingborg Gymnasium som ønsker at lave brobygning med 9.kl. LIFE ønsker at lave film med en by- og en landskole – og har valgt os. STUK har udviklet værktøj til at arbejde med PLF, som ønsker vi afprøver det. Næste møde d.12.juni MED mad 😊
--	--	--	--	---

D: drøftelse
B: beslutning
O: orientering

Mødeplan

2024	2025
Mandag d. 19/8 (ST), kl. 18-20 Tirsdag d. 24/9, (ST), kl. 18-20 Onsdag d. 23/10 (HJ), kl. 18-20 Lørdag d.9/11 (ST), kl. 9-13 – arbejde med principper Torsdag d. 28/11 (ST), kl. 18-21, med let julefrokost – aflyst på grund af mange afbud	Mandag d. 20/1, (ST), kl. 18-20 – besøg af Venneforeningen Tirsdag d. 18/3, (ST), kl. 18-21 - besøg af PLC (LI/SJ/SL) Onsdag d. 30/4, (HJ) kl. 18-20 - besøg af PLC (LP) Onsdag d. 14/5, (ST), kl. 18-20 Torsdag d. 12/6 (ST), kl. 18-21, inkl. let sommerfrokost

Punkter til de næste møder:

Drøftelse af skolefotograf
Møn skoles elev trivselsundersøgelse + handleplaner

Forslag:

Temaer på SB-møderne koblet til tilsyn (dialog fremfor kontrol) - temaer kan relateres til skolens udviklings- og forandringsplan

